
לרבנית גילה
אני לא יודעת מאיפה להתחיל ואני מקווה שאני אצליח לבטא את הערכה שלי אליך. קודם כל תודה רבה לך מעומק הלב, 
אני חייבת לך את החיים שלי! את פשוט הצלת אותי. אם לא הייתי מכירה את המדרשה אני לא יודעת איפה הייתי עכשיו, 

אני מתארת לעצמי שהייתי בורחת מהמציאות, כנראה יושבת באיזה ספסל שותה וודקה או מעשנת ומי יודע עד לאין 
המצב היה מדרדר, כי כשהגיע קושי הדבר שהיה מנחם אותי זה השתייה כי לא הכרתי כל כך מקרוב את בורא עולם.

אני מסתכל לאחור ואני חושבת לעצמי, הייתי יושבת עם חברות שלי ולאחת מהן היה חבר ערבי, אני נזכרת ופשוט נבהלת 
באיזה מצב הייתי ולאן המצב יכול היה להידרדר.

זאת הייתה תקופה מבולבלת שלא מצאתי את עצמי, לא ידעתי מה אני רוצה מעצמי, לא ידעתי איך להתמודד עם 
המציאות , איך מתמודדים עם קושי , לא ידעתי לאן לפנות, לאן ללכת, חיפשתי משהו שינחם אותי משהו שיעשה לי טוב 

בנשמה, ובחסדי השם יתברך זכיתי להכיר את המדרשה שפשוט הצילה אותי מכל הבלבולים שיש בחוץ.
המדרשה היא פשוט הצלת נפשות. את לא מבינה כמה בנות את מצילה מהאלכוהול, סמים, בנות שמתערבבות עם בני 

מיעוטים. אני יודעת שלא פשוט לך ויש ימים שקשה לך מאוד, שבא לך לבכות, ואני מניחה לעצמי שאת אומרת "די כמה 
אפשר השם", אל תוותרי, אל תתייאשי, אל תתני ליצר להביס אותך, את חזקה, יש לך כוח עצום, את פשוט מדהימה, את 

עושה חיל, יש לך את הזכות להציל נפשות מעם ישראל זה פשוט לא מובן מאליו.
אני מאחלת לך ולרב יוסף את כל הטוב שבעולם, אם לא התמיכה של הרב אני יודעת שכל המדרשה לא הייתה יוצאת 

לפועל שיהיה לכם סייעתא דשמיא לזכות את הרבים, ברכה בכל מעשה ידיכם שעוד השנה תזכו להיפקד! שתגדלו את 
בנותיכן בנחת ובשמחה.
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